

輔導科 107 年度 9 月份家屬活動看板

The Bulletin Board of the Family Activity in September, 2018

1. 107 年度中秋節電話懇親

The 2018 Call Family-Visiting for the Mid-Autumn Festival

9 月 12 日上午於一教區團體輔導室及三教區日新堂舉行 107 年度中秋節電話懇親，並由輔導科長頒發感謝狀予中華電信股份有限公司臺灣北區電信分公司臺北營運處，戒一區收容人、戒二區收容人(受觀察勒戒人除外)及各視同作業單位等 315 名參加，三教區受刑人 261 名參加，共計 576 名。

We held the call family-visiting for the Mid-Autumn Festival in the morning of September 12. The Section Chief of the Assistance and Guidance presented Certificate of Appreciation to the representative of Chunghwa Telecom. There are 315 inmates from the section 1 and 2 and 261 inmates from the section 3 attending this activity.

相關照片



相關照片





2. 107 年度中秋節面對面懇親

The 2018 Face to Face Family-Visiting for Mid-Autumn Festival

9 月 14 日下午於中山堂舉辦 107 年度中秋節面對面懇親，懇親家屬由本所以接駁方式載送至會場，並結合枕邊細語活動，由收容人將自己灌錄的音樂 CD 親手送給家人，總計有 108 組收容人家庭(共 233 名家屬)參加本活動。

We held the 2018 face to face family-visiting for Mid-Autumn Festival in the afternoon of September 14. We picked up the families to the Chungshan Hall by bus. During the activity, we invited the inmates who have recorded the picture books to give the CD of the picture books to their children. There are 108 inmates and 233 family members attending this activity.

相關照片

相關照片

